
 

Het eerste volledige jaar als volksvertegenwoordiger zit er voor ons als GroenLinks 

Nieuw-West fractie op. Door het werk als stadsdeelcommissielid kom je op 

inspirerende plekken en mag je kennis maken met vele betrokken inwoners, 

vrijwilligers en ondernemers. De GroenLinks Nieuw-West fractie, bestaande uit 

Esther Tienstra, Pieter Nijhof, Dick Spruitenburg en Sarah Biddle, heeft zich met 

een groot aantal verschillende onderwerpen beziggehouden. In dit artikel 

focussen we op een aantal daarvan om het werk als stadsdeelcommissielid goed 

over het voetlicht te kunnen brengen.  

Het politieke jaar 2018-2019 was voor Nieuw-West een roerige periode. Met 

plofkraken, handgranaten en het faillissement van het Slotervaartziekenhuis 

hebben we onze portie narigheid wel gehad. Maar er waren gelukkig ook veel 

mooie ontwikkelingen, zoals de ontwikkeling van Centrum Nieuw-West met een 

XL OBA, de verbouwplannen voor het nieuwe Meervaart, de aanpak schuld en 

armoede door onze stadsdeelvoorzitter Emre Ünver, de komst van opvang voor 

ongedocumenteerden bij Lola Luid dat door de buurt heel goed is opgepakt, de 

komst van de extra metrolijn 51, plannen betreft betere ontsluiting de Bretten en 

Spieringhorn en extra investeringen betreft parken en de pilot buurtbudgetten 

voor Slotermeer Noord-Oost. 

Cijfers politieke jaar 2018-2019 

12 Huis-aan-huis acties 

10 Flyeren op stations  

2 Huiskamerbijeenkomsten 

2 Politieke café's (over Verkameren en Witte vs Zwarte scholen) 

7 Ongevraagde adviezen (waarvan er 6 zijn aangenomen) 

18 Gevraagde adviezen (waarvan er 17 zijn aangenomen) 

18 Schriftelijke en mondelinge vragen 

Wij zijn het afgelopen jaar veel bezig geweest met het vervoer in ons stadsdeel. Dick 

Spruitenburg en Pieter Nijhof werkten in de fractie al aan een tienpuntenplan OV en in 

januari van dit jaar vroeg het stadsdeelbestuur om een advies van de stadsdeelcommissie 

over het vervoersplan GVB voor 2020. Met het voorwerk in de hand kon Dick dit samen 

met de andere fracties in de stadsdeelcommissie voortvarend oppakken, wat resulteerde 

in een unaniem aangenomen elf-puntenplan, waaronder de terugkeer van bus 21 door 



de wijk De Eendracht, terugkeer van tram 14 in Slotermeer, doortrekken van de metro 

naar het Centraal Station (sluiten van de ringlijn), onderzoek naar de oost-westlijn, betere 

fietsvoorzieningen bij OV-knooppunten en meer fijnmazig OV. Nu is het aan de wethouder 

en de vervoerregio om dit duidelijke signaal van het stadsdeel serieus te nemen.

Sarah Biddle en Pieter Nijhof hebben aandacht gevraagd voor verkeersveiligheid van 

fietsers en voetgangers. Met name over de Sloterweg, Osdorperweg en de Pieter 

Calandlaan komen veel klachten en signalen binnen dat er heel hard gereden wordt, 

waardoor langzame en kwetsbare verkeersdeelnemers in het nauw worden gedreven. Dit 

is niet acceptabel. Wij blijven hierover aan de bel trekken, want concrete maatregelen 

blijven nog uit. 

Samen met bewoners en de Fietsersbond heeft Sarah Biddle een fietsrapport geschreven 

over het gebied Slotermeer, waarin verkeersonveilige, onduidelijke en slecht 

onderhouden situaties staan beschreven. Binnenkort pakken we een volgend gebied in 

Nieuw-West op en brengen daar de knelpunten voor fietsers in kaart. Dit stadsdeel kent 

namelijk vele prachtige fietsroutes, maar een aantal hardnekkige problemen worden niet 

opgelost en daar willen wij aandacht voor vragen en verandering in brengen. 

En dan het laatste dossier voor het reces, betaald parkeren, wat voor flink veel commotie 

heeft gezorgd. Wij hebben ons standpunt over betaald parkeren voor de verkiezingen 

duidelijk gemaakt en hebben onze rug recht gehouden, ondanks de storm van kritiek van 

boze autoliefhebbers. Wij begrijpen dat mensen liever niet gaan betalen voor iets dat 

hiervoor geen geld kostte. Echter is het onvermijdelijk om ook betaald parkeren in te 

voeren in Nieuw-West. Zo geef je de openbare ruimte weer terug aan bewoners en zijn 

we niet langer de openbare gratis parkeerplaats voor de rest van Amsterdam en Schiphol. 

Wij zullen ons ook in het nieuwe seizoen blijven inzetten voor een sociaal parkeerbeleid 

voor heel Nieuw-West. Pieter Nijhof heeft namens de fractie in het afgelopen jaar met 

verschillende stakeholders gesproken en daarna adviezen opgesteld met goede 

regelingen voor mantelzorgers en leraren en voordelige en laagdrempelige vergunningen, 

waarbij rekening wordt gehouden met de wensen, ideeën en bezwaren uit de buurt. Het 

voorstel van het stadsdeelbestuur ligt nu bij de Stopera, we zijn benieuwd hoe dit verder 

gaat en houden het scherp in de gaten. Waar nodig gaan we daar ook inspreken om de 

belangen van Nieuw-West en haar bewoners goed te vertegenwoordigen. 

Op 12 september organiseren we een meeting om te bespreken waar we het 

komende politieke jaar op gaan focussen, je bent welkom vanaf 18 uur bij Huis 

van de Wijk Pluspunt 

De fractie GroenLinks Nieuw-West wil onze steunfractie en onze lokale afdeling 

bedanken voor hun inzet. Wij bedanken ook de andere fracties in de 



stadsdeelcommissie en het stadsdeelbestuur voor de vruchtbare samenwerking 

en kijken uit naar het komende politiek jaar. 

 


